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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:569 Statliga färjor till Gotland

I en intervju med tidningen Hela Gotland (2 juni 2017) säger det 
socialdemokratiska statsrådet Anna Johansson att Trafikverket bör utreda att ha 
statligt ägda färjor till och från Gotland inför nästa upphandling. Detta efter 
Gotlands Allehandas artikelserie om Gotlandstrafiken, Destination Gotland och 
moderbolaget Rederi AB Gotland. 

Det är korrekt som ministern ger uttryck för, att det bara fanns ett anbud i den 
senaste upphandlingen av Gotlandstrafiken. Att därifrån gå direkt till slutsatsen 
att staten bör ta över driften är inte självklart, utan en ideologisk analys. Något 
som skapar oro för människor vars vardag påverkas stort av att 
Gotlandstrafiken är snabb, billig och driftsäker.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Vilka överväganden ligger bakom statsrådets och regeringens besked att man 
ska se över statlig drift av Gotlandstrafiken?

………………………………………

Jesper Skalberg Karlsson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-09
Besvaras senast
2017-06-27


